
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 921
Vil ministeren redegøre for, hvordan og hvornår den nye opfølgende konsekvensanalyse 
af regelforums anbefalinger er besluttet, hvad den opfølgende konsekvensanalyse skal 
tilvejebringe, og hvem der skal udføre konsekvensvurderingen af Regelforums anbefalin
ger om jordhåndtering, jf. besvarelsen den 11. juni 2025 af MOF alm. del – samrådsspm. 
AS og AT? Hvad er det, der gør, at konsekvensanalysen fra Miljøstyrelsen vurderes at 
være utilstrækkelig som beslutningsgrundlag ift. Regelforums anbefalinger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leila Stockmarr (EL), Pernille Vermund (LA) og Kim 
Edberg Andersen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på leila.stockmarr@ft.dk, Pernille.Ver
mund@ft.dk, kim.edberg.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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